
Zápis ze schůze výboru SVJ 617 konané dne 5.května 2022

přítomni: p.Krátký, Cígler, Rudovská, Savary

1. předseda p.Krátký seznámil výbor s nabídkami z VŘ na ASC čipy systém.

    Přišly 3 nabídky od firmy OPTOSAT, STEp Stav s.r.o., fa Peter Výborný.

    Tyto obálky byly otevřeny za účasti všech přítomných k posouzení nabídky.

2. různé

Zapsala: Rudovská


